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Ocena dela
v novousta-
novljeni KS

Namen problemske konference
SZDL, ki je potekala 24.9. v Iški vasi
in na kateri so bili prisotni tudi pred-
stavniki občine Peter Vrhunc, Marjan
Krmavner in Aleš Rueh, je bil oceniti
enoletno delo novoustanovljene KS
na gospodarskem, političnem, kultur-
nem in samoupravnem področju.

V okviru dnevnega reda je predse-
dnik sveta KS podal splošno poročilo
o delovanju KS in samoupravni orga-
niziranosti. Pojasnil je sestavo in delo
delegacij, komisij in svetov ter njihovo
dosedanjo aktivnost. Poudaril je veli-
ko vlogo družbenopolitičnih organiza-
cij, društev in aktivov. Strukture dele-
gacij so raznolike, zajemajo velik del
mladine, ženske in delavcev, povezava
med društvi in družbenopolitičnimi
organizacijami je zadovoljiva, tako da
tu ni potrebno iskati problemov.

Malo bolj pereče je bilo vprašanje
srednjeročnega plana KS in posebej
njegovega izvajanja. Pereče zato, ker
obsega paralelno toliko pomembnih
akcij, da je ob vsakem manjšem zasto-
ju otežkočeno nadaljnje delo. Prvi tak
primer je nastal ob graditvi doma kra-
janov, ko kulturna skupnost ni naka-
zala obljubljenih denarnih sredstev,
vemo pa da obsegajo tretjino doma
ravno prostori za razvoj kulturne de-
javnosti. Veliko pozornost so namenili
tudi ureditvi vikend naselja v Iški, as-
faltiranju cest, preskrbi z vodo na
Gornjem Igu, kmetijski dejavnosti in
zaščiti kmetijskih površin, delovanju
podružnične šole in obratovanju doma
v Iškem Vintgarju, ki naj bi postal po
ustanovitvi planinskega oziroma turi-
stičnega društva - planinski dom. Po-
trebno je najti tudi rešitve za proble-
me črnih gradenj, avtobusnega posta-
jališča, električne, telefonske napelja-
ve in javne razsvetljave v vseh vaseh,
ki sodijo v KS. Pri reševanju teh pro-
blemov so prisotni vsi krajani, v neka-
terih problemih pa se čutijo tudi sami
nemočni (črne gradnje), saj tudi urba-
nistična inšpekcija ni reagirala na nji-
hove prijave. Zato so se pri skupni
oceni, ki so jo Sprejeli, posvetovali
tudi s predstavniki občine. V oceni se
je pokazalo, da so krajani s svojim
usklajenim - frontnim delom pokazali
pravi in iz tega zornega kdta gledano
pozitivni namen ustanovitve KS pred
letom dni.
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